

Public Bank (Hong Kong) Limited

Announcement

Reduction of Stamp Duty on Hong Kong Stock Transactions

Customer Announcement:

According to the circular issued by the Stock Exchange of Hong Kong Limited dated 16 November 2023, the rate of stamp duty chargeable on a contract note for the sale or purchase of any Hong Kong stock (not being jobbing business) will be reduced from 0.13% to 0.1% (“stamp duty reduction”) effective from 17 November 2023. Our Bank will adjust the stamp duty chargeable on Hong Kong Stock transactions accordingly.

Should you have any enquiries, please visit any of the Bank’s branches or call the Bank’s Securities Trading Hotline at (852) 2544 9911 during business hours.

Public Bank (Hong Kong) Limited

17 November 2023

大眾銀行(香港)有限公司 公告

下調香港股票交易印花稅

客戶公告：

根據香港聯合交易所於2023年11月16日所發出的通告，由2023年11月17日起，關於任何香港證券的售賣或購買（但非證券經銷業務）的成交單據可予徵收的印花稅的稅率，將由0.13%調低至0.1%（「下調印花稅」）。本行之香港股票交易印花稅收費亦會作出相應調整。

如欲垂詢，請於辦公時間內親臨本行任何一間分行或致電本行證券交易熱線 (852) 2544 9911。

大眾銀行(香港)有限公司

2023年11月17日